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Abstract (en)
In a two-stroke internal combustion engine with crankcase scavenging with an overflow pipe (2) whose overflow aperture (12) into the cylinder (1) is
controlled by the engine piston (4), in order to improve the mixture formation and to reduce the fuel consumption and emission of hydrocarbons, it is
proposed that the injection jet (7) of the injection nozzle (5) be directed onto the side (8) facing the cylinder chamber (1) and at least predominantly
onto that half of the piston head (4) opposite the outlet aperture (13), the axis (7') of the injection jet (7) enclosing an angle ( alpha ) with the piston
axis (10) which is smaller than 90 DEG . <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Zweitakt-Brennkraftmaschine mit Kurbelgehäusespülung mit einem Überströmkanal (2), dessen Überströmöffnung (12) in den Zylinder
(1) vom Motorkolben (4) gesteuert wird ist zur Verbesserung der Gemischbildung sowie zur Verringerung des Kraftstoffverbrauches und der
Kohlenwasserstoff-Emission vorgesehen, daß der Einspritzstrahl (7) der Einspritzdüse (5) auf die dem Zylinderraum (1) zugewandte Seite (8) und
zumindest überwiegend auf die der Auslaßöffnung (13) gegenüberliegende Hälfte des Kolbenbodens (4) gerichtet ist, wobei die Strahlachse (7') des
Einspritzstrahles (7) mit der Kolbenachse (10) einen Winkel (α) einschließt, der kleiner als 90° ist.
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